

■ Übersichten Review articles

- 261 Autismus und soziale Kognition. Eine Übersicht funktioneller Bildgebungsstudien**
 Social cognition in autism. A survey of functional imaging studies
 G. Domes · E. Kumbier · B. Herpertz-Dahlmann · S.C. Herpertz
- 275 Strukturelle und funktionelle Hirnveränderungen bei schizophrenen Psychosen. Hinweis auf eine frühe neuronale Entwicklungsstörung?**
 Structural and functional brain changes in schizophrenic disorders. Indications of early neuronal developmental disturbances?
 P. Kalus · P. Falkai · A. Heinz
- 288 Die Krise der operationalen Diagnostik in der Psychiatrie**
 The crisis of the operational diagnostic approach in psychiatry
 M. Jäger · K. Frasch · T. Becker
- 295 „Da wir köpfen und hängen nicht wollen und deportieren nicht können...“. Über Emil Kraepelins Einfluss auf Franz von Liszt**
 "As we're not willing to hang and behead and not able to deport...". On Emil Kraepelin's influence on Franz von Liszt
 A. Schmidt-Recla · H. Steinberg

■ Originalien Original articles

- 305 Psychometrische Evaluation der deutschsprachigen Version der Barratt-Impulsivness-Skala**
 Psychometric evaluation of the German version of the Barratt Impulsiveness Scale
 U.W. Preuss · D. Rujescu · I. Giegling · S. Watzke · G. Koller · T. Zetzsche · E.M. Meisenzahl · M. Soyka · H.J. Möller
- 320 ADHS-Diagnose bei Erwachsenen. Nach DSM-IV, ICD-10 und den UTAH-Kriterien**
 Attention deficit hyperactivity disorder in adults. Benchmarking diagnosis using the Wender-Reimherr adult rating scale
 M. Rösler · W. Retz · P. Retz-Junginger · R.D. Stieglitz · H. Kessler · F. Reimherr · P.H. Wender
- 328 Patienten mit Migrationshintergrund in stationär-psychiatrischen Einrichtungen. Pilotstudie der Arbeitsgruppe „Psychiatrie und Migration“ der Bundesdirektorenkonferenz**
 German pilot study of psychiatric inpatients with histories of migration.
 E. Koch · N. Hartkamp · R.G. Siefen · M. Schouler-Ocak
- 340 Gründe für die Einweisung in eine gerontopsychiatrische Klinik**
 Reasons for referral to a gerontopsychiatric department
 T. Wetterling · H. Gutzmann · K. Haupt

■ Historisches History

- 348 Oswald Bumke in Leipzig. Jenseits von Kraepelin, Freud und Rüdin'scher Entartungslehre**
 Oswald Bumke in Leipzig. Beyond Kraepelin, Freud and Rüdin's Entartungslehre
 H. Steinberg